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Beantwoording artikel 40 RvO vragen rapport 
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Geachte mevrouw Roos-Andriesse,

Op 25 september 2018 heeft u vragen gesteld over het rapport rekenkamercommissie. De 
rekenkamercommissie beantwoordt de vragen a tot en met g. In deze brief leest u de antwoorden van 
het college op de vragen h tot en j.

Vraag h
De actieve en passieve informatieplicht van college: hoe kunnen wij controleren als wij geen dossiers 
mogen inzien, zoals Park Brederode, Elswout, Duin en Vaart etc, en we achteraf met feiten worden 
geconfronteerd, zoals de verkoop van een gebouw in Bennebroek voor EUR 20. Hoe kunnen wij kaders 
stellen als wij niet worden geïnformeerd, tijdig en volledig. Dit is niet de eerste keer dat ik dat vraag

Antwoord h
U vraagt inzage in omvangrijke dossiers. Wij proberen uw verzoeken zo snel mogelijk af te handelen 
voor zover de beschikbare ambtelijke capaciteit dat toelaat.

Vraag i
Hoe kunnen wij kaders stellen en informeren als we niets kunnen terugvinden op het RIS. Toets een 
corsanummer in en je vindt niets, dat is zo'n beetje kort samengevat de hoofdregel. Ik wil van u weten 
wanneer het RIS goed gaat functioneren zodat de hoofdregel: alles is openbaar tenzij, ook echt van 
toepassing is in deze gemeente. Wanneer?

Antwoord i
Wij kunnen uit uw e-mail niet opmaken met welke documenten u problemen ondervindt. Daarnaast is 
het RIS niet het documentatiesysteem van het college, maar van de raad.
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Vraag j
U zegt dat de onderzoeksvragen door de raad zijn geformuleerd, maar ik weet nog steeds niet wat het 
onderzoek inhoudt. Ook hebt u gezegd dat ambtenaren buiten het onderzoek blijven. Dus wat houdt 
het onderzoek concreet in en wat zijn dan de concrete stappen. Wat is er concreet gebeurd sinds 7 
maart jl?

Antwoord j
Zoals het u bekend is, is onlangs een groep raadsleden bijeengeweest om te spreken over de keuze 
voor een onderzoeksbureau/onderzoekers. Deze worden momenteel benaderd voor een gesprek.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van Bloemendaaí,

, burgemeester

feta ris.


